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Geachte mevrouw Nuyts,  
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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft. 
 
Vraag 1: 
Heeft de gemeente Maastricht een onderzoek ingesteld naar de toedracht van dit incident? 
 
Antwoord 1: 
Nee. 
 
 
Vraag 2: 
Zo ja, wat is de uitkomst van dit onderzoek geweest? 
 
Antwoord 2: 
Zie antwoord op vraag 1. 
 
 
Vraag 3: 
Zo nee, heeft een van de hulpdiensten een dergelijk onderzoek ingesteld? En zo ja, wat is de 
uitkomst van dat onderzoek geweest? 
 
Antwoord 3: 
Naar aanleiding van uw vragen hebben wij contact opgenomen met Ambulancezorg Limburg. Vanaf 
1 januari 2023 vormen Ambulance Zorg Limburg-Noord en de ambulancedienst van GGD Zuid-
Limburg één organisatie: Ambulancezorg Limburg. Beide organisaties werkten al een aantal jaren 
intensief samen en delen nog steeds de gezamenlijke meldkamer in Maastricht. Zij geven aan dat 
ambulances vanuit de gehele provincie ingezet kunnen worden. Er is dus een kans dat de chauffeur 
niet op de hoogte is van een specifieke aanrijdroute en/of niet de juiste sleutel heeft om een paaltje 
weg te halen. Een specifiek onderzoek naar dit incident heeft niet plaatsgevonden. 
 
 
Vraag 4: 
De hulpdiensten hadden gebruik kunnen maken van een alternatieve route. Zij hadden via de 
Ganzendries naar de plaats op de Luikerweg kunnen komen, waar de persoon in nood zich bevond. 
Deze alternatieve route wordt door Handhaving en CNME regelmatig gebruikt. Waarom is geen 
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gebruik gemaakt van deze alternatieve route? Waarom was het ambulancepersoneel niet met die 
mogelijkheid bekend? 
 
Antwoord 4: 
Over de aanrijdroute over de Ganzendries geeft de Ambulancezorg Limburg aan dat deze weg niet 
geschikt is om met hun voertuigen overheen te rijden. 
 
 
Vraag 5: 
De berg wordt jaarlijks door een miljoen wandelaars bezocht. De kans op herhaling is dus zeker niet 
denkbeeldig. Heeft de gemeente reeds actie ondernomen om een herhaling van deze situatie te 
voorkomen? 
Zo ja, welke? 
Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord 5: 
Wij zijn in gesprek met de Ambulance Zorg Limburg om af te stemmen hoe we de bereikbaarheid 
van dit gebied kunnen waarborgen en welke maatregelen we hiervoor aanvullend nog moeten 
nemen. Dit overleg zullen we uitbreiden met de overige hulpdiensten. 
 
 
Vraag 6: 
Een eenvoudige maatregel om een herhaling van dit incident te voorkomen, is verwijdering van de 
paaltjes aan de Luikerweg. De berg is dan onder alle omstandigheden toegankelijk. Door 1 paaltje 
aan de voet van de Zonneberg terug te plaatsen, wordt het doel, dat er niet rondgereden kan worden 
in het natuurgebied, even zo goed bereikt. Hoe denkt u hierover? 
 
Antwoord 6: 
Deze mogelijkheid wordt meegenomen in de verdere gesprekken die we hebben met de 
hulpdiensten over de bereikbaarheid van dit gebied. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
 
 
 
 
 
 
John Aarts 
Wethouder Mobiliteit, Stadsbeheer, Duurzaamheid en Hospitality 
 


